
 
 

PROTOKOŁ Nr 109 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 16 grudnia 2005 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięli udział: 
 
a/ pięciu członków komisji / wszyscy obecni / 
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad, 
3. Podsumowanie działalności komisji za 2005 rok, 
4. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1-2 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 3 
 
 Komisja w 2005 roku spotkała się 30 razy w tym 12 razy na Komisjach Wspólnych. 
Swoją działalność Komisja opierała o wcześniej ustalony plan, którego tematyka obejmowała 
działy kultury, oświaty, sportu i turystyki. 
Na bieżąco komisja przygotowywała się do posiedzeń w sprawie opiniowania projektów 
uchwał, współpracowała z komisjami działającymi w Gminie. 
 
Wnioski z posiedzeń i ich realizacja: 
 

1) W nawiązaniu do wniosków zawartych w protokole 89/2005 z dnia 14.04.2005: 
- komisja wnioskowała o zwiększenie dotacji budżetowej na działalność GOK 

oraz zakup sprzętu nagłaśniającego i składanej sceny, 
2) Protokoł z dnia 13.05.2005r. Nr 93/2005 

- Komisja proponowała podnieść fundusz płac dla pracowników obsługi szkół z 
1 do 3% 

3) Protokoł z dnia 17.06.2005r. Nr 95/2005 
- Komisja proponowała, aby  w specyfikacji przetargowej dotyczącej 

przygotowywania zup uwzględnić wymagania dotyczące jakości zup, by OSP 
współpracował z dyrektorami szkół w zakresie wydawania i kontroli 
wydawanych zup. 

4) Protokoł z dnia 26.08.2005r. Nr 89/2005. 
- Komisja stwierdziła, że w Szkole Podstawowej w Gogolewie występuje 

problem z adaptacją sali gimnastycznej, ponieważ w dokumentach figuruje ona 
jako kotłownia oraz należy uruchomić kuchni do wydawania zup dla dzieci, 

- w Przedszkolu w Dębnicy Kaszubskiej należy wymienić okna. 
 

 



5) Protokoł 101/2005 
- Komisja proponowała zwiększyć środki na utrzymanie Klubów Sportowych, 
- wprowadzić Gminny Turniej Piłki Nożnej im. Tadeusza Koguta,  
- przeprowadzanie imprez sportowych, których organizatorem jest Urząd Gminy 

powierzać odpowiedzialnym osobom, 
- zlecić Komisji Rewizyjnej rozliczenie dotacji budżetowych przyznanych 

Klubom Sportowym. 
6) Protokoł z dnia 16.09.2005r. Nr 102/2005 

- wspomóc Szkołę Podstawową w Gogolewie w celu przystosowania 
pomieszczeń na stołówkę, 

- Komisja zwróciła się do Pani Kierownik OPS z prośbą o większą kontrolę 
wydawanych i spożywanych zup w Gimnazjum. 

7) Protokoł z dnia 23.09.2005r. Nr 103/2005 
- Komisja proponuje, aby utworzyć fundusz nagród dla osób zatrudnionych w 

GOK. 
8) Protokoł z dnia 28.10.2005r. Nr 105/2005 

- komisja proponuje aby Punkt Konsultacyjny dla osób z problemami 
alkoholowymi był czynny przynajmniej 2 razy w tygodniu. 

- Komisja stwierdza, że pomieszczenie zajmowane przez Komisje alkoholową 
jest zbyt małe na zajęcia z grupami terapeutycznymi, 

- powinna być szersza współpraca pracowników OPS z Punktem 
Konsultacyjnym. 

- zaproponowano zorganizowanie szkolenia dla pracowników w zakresie 
uzależnień i przemocy w rodzinie, 

- Komisja widzi potrzebę dyskusji nad przyszłym wykorzystaniem budynku po 
byłym Ośrodku Wypoczynkowym w Krzyni przejętym przez Samorząd. 

9) Protokoł z dnia 18.11.2005r. Nr 106/2005. 
- Komisja stwierdziła, że należy udrożnić hydranty na terenie naszej gminy, 
- przekazywać z wyprzedzeniem informacje o szkoleniach członków OSP i 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych organizowanych przez Komendę 
Powiatową i Wojewódzką Straży Pożarnej, 

- opracować długofalowy program wyposażania jednostek OSP w sprzęt 
gaśniczy. 

10)   Protokoł z dnia 02.12.2005r. 
- wyłonić jednego przewoźnika w drodze przetargu dla wszystkich Klubów 

Sportowych, 
11)   Protokoł z dnia 02.12.2005r. Nr 108/2005 

- Komisja wnioskuje, by dzieciom z Gogolewka i Dobrej opłacać bilety 
miesięczne, tak jak to się robi w innych szkołach. 

 
Ad 4 
 Przewodnicząca Komisji zapoznała Komisje z planem Pracy Komisji Alkoholowej. 
Komisja jest zainteresowana reaktywowaniem świetlic terapeutycznych. 
Na tym protokoł zakończono. 
                                                                                                   Przewodnicząca  
                                                                                                   Komisji Kultury, Oświaty,  
                                                                                                          Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                               Jadwiga Karaś 

 
 

 



 
SPRAWOZDANIE 

KOMISJI KULTURY, OŚWIATY, SPORTU I TURYSTYKI 
Z DZIAŁALNOŚCI W  2005  ROKU 

 
 
 Komisja w 2005 roku spotkała się 30 razy w tym 12 razy na Komisjach Wspólnych. 
Swoją działalność Komisja opierała o wcześniej ustalony plan, którego tematyka obejmowała 
działy kultury, oświaty, sportu i turystyki. 
Na bieżąco komisja przygotowywała się do posiedzeń w sprawie opiniowania projektów 
uchwał, współpracowała z komisjami działającymi w Gminie. 
 
Wnioski z posiedzeń i ich realizacja: 
 
 

1) W nawiązaniu do wniosków zawartych w protokole 89/2005 z dnia 14.04.2005: 
a. komisja wnioskowała o zwiększenie dotacji budżetowej na działalność GOK 

oraz zakup sprzętu nagłaśniającego i składanej sceny, 
2) Protokoł z dnia 13.05.2005r. Nr 93/2005 

a. Komisja proponowała podnieść fundusz płac dla pracowników obsługi szkół z 
1 do 3% 

3) Protokoł z dnia 17.06.2005r. Nr 95/2005 
a. Komisja proponowała, aby  w specyfikacji przetargowej dotyczącej 

przygotowywania zup uwzględnić wymagania dotyczące jakości zup, by OSP 
współpracował z dyrektorami szkół w zakresie wydawania i kontroli 
wydawanych zup. 

4) Protokoł z dnia 26.08.2005r. Nr 89/2005. 
a. Komisja stwierdziła, że w Szkole Podstawowej w Gogolewie występuje 

problem z adaptacją sali gimnastycznej, ponieważ w dokumentach figuruje ona 
jako kotłownia oraz należy uruchomić kuchni do wydawania zup dla dzieci, 

b. w Przedszkolu w Dębnicy Kaszubskiej należy wymienić okna. 
5) Protokoł 101/2005 

a. Komisja proponowała zwiększyć środki na utrzymanie Klubów Sportowych, 
b. wprowadzić Gminny Turniej Piłki Nożnej im. Tadeusza Koguta,  
c. przeprowadzanie imprez sportowych, których organizatorem jest Urząd Gminy 

powierzać odpowiedzialnym osobom, 
d. zlecić Komisji Rewizyjnej rozliczenie dotacji budżetowych przyznanych 

Klubom Sportowym. 
6) Protokoł z dnia 16.09.2005r. Nr 102/2005 

a. wspomóc Szkołę Podstawową w Gogolewie w celu przystosowania 
pomieszczeń na stołówkę, 

b. Komisja zwróciła się do Pani Kierownik OPS z prośbą o większą kontrolę 
wydawanych i spożywanych zup w Gimnazjum. 

7) Protokoł z dnia 23.09.2005r. Nr 103/2005 
a. Komisja proponuje, aby utworzyć fundusz nagród dla osób zatrudnionych w 

GOK. 
8) Protokoł z dnia 28.10.2005r. Nr 105/2005 

a. komisja proponuje aby Punkt Konsultacyjny dla osób z problemami 
alkoholowymi był czynny przynajmniej 2 razy w tygodniu. 

 



b. Komisja stwierdza, że pomieszczenie zajmowane przez Komisje alkoholową 
jest zbyt małe na zajęcia z grupami terapeutycznymi, 

c. powinna być szersza współpraca pracowników OPS z Punktem 
Konsultacyjnym. 

d. zaproponowano zorganizowanie szkolenia dla pracowników w zakresie 
uzależnień i przemocy w rodzinie, 

e. Komisja widzi potrzebę dyskusji nad przyszłym wykorzystaniem budynku po 
byłym Ośrodku Wypoczynkowym w Krzyni przejętym przez Samorząd. 

9) Protokoł z dnia 18.11.2005r. Nr 106/2005. 
a. Komisja stwierdziła, że należy udrożnić hydranty na terenie naszej gminy, 
b. przekazywać z wyprzedzeniem informacje o szkoleniach członków OSP i 

Młodzieżowych Drużyn Pożarniczych organizowanych przez Komendę 
Powiatową i Wojewódzką Straży Pożarnej, 

c. opracować długofalowy program wyposażania jednostek OSP w sprzęt 
gaśniczy. 

10)   Protokoł z dnia 02.12.2005r. 
a. wyłonić jednego przewoźnika w drodze przetargu dla wszystkich Klubów 

Sportowych, 
11)   Protokoł z dnia 02.12.2005r. Nr 108/2005 

a. Komisja wnioskuje, by dzieciom z Gogolewka i Dobrej opłacać bilety 
miesięczne, tak jak to się robi w innych szkołach. 

 
 
                                                                                                   Przewodnicząca  
                                                                                                   Komisji Kultury, Oświaty,  
                                                                                                          Sportu i Turystyki 
 
                                                                                                               Jadwiga Karaś 

 
 
 

 
  

 


